
     2022 

Protokoll fört vid medlemsmöte måndag den 20 juni på Härnösands Brukshundklubb.  

 

§ 1  Gunnel Crona öppnande mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 2  Till ordförande valdes Gunnel Crona och som sekreterare Gunilla Nilsson. 

§ 3  Dagordningen fastställdes. 

§ 4  Som justeringsperson valdes Ewa Eriksson. 

§ 5  Lena Jonsson utsågs till rösträknare. Antal närvarande röstberättigade medlemmar 24 

personer. 

§ 6  Föregående medlemsmötesprotokoll (2021-10-27) lästes upp, godkändes och lades till 

handlingarna. 

§ 7  Kassör Lena Backström Nordén redovisade klubbens ekonomi. Klubbens agilitytävlingar i 

samarbetet med Sundsvall – Timrå agilityklubb (Sagik) under Kristi himmelsfärdshelgen beräknas ge 

ett visst ekonomiskt tillskott till klubben. Totalsumman är ännu ej uppdelad eller särredovisad men är 

under bearbetning. Nettovinsten kommer att delas med Sagik. Klubben har inga obetalda fakturor 

förutom den två år gamla fakturan från SBK som bestridits enligt tidigare beslut. På sparkontot finns 

319 590 kr.  

Klubben har som mål att nå budget vid årets slut. Prognosen ser god ut. 

§ 8  Styrelsen meddelar att kennel Akjas har hyrt klubbområdet 2 – 6 juli för sitt kennelläger, samt 

att kennel Dobfanciers har hyrt klubbområdet 25 – 28 juli för sitt kennelläger. Rottweilerklubben har 

beviljats hyra mentalbanan 3 september.     

§ 9  Information från sektorerna. 

Rally: Har utbildat en ny domare i rallylydnad. Carina Norberg från HBK kommer att döma SM i juni. 

Agility: Tävlingarna under Kristi himmelsfärdshelgen har förflutit bra i samarbete med Sagik, dock fick 

man jobba intensivt för att få ihop folk som kunde arbeta i köket. Olika lösningsförslag framkom, bl.a. 

en anslagstavla med tävlingsdatum och vilken hjälp som behövs med möjligheter att anteckna sig 

som ”hjälpa”.  

En agilitykurs är påbörjad, finns plats för fler deltagare. 



Tävling: Planerar tävlingar i IGP och lägre spår till hösten. Elisabeth Arebratt har uppdaterat sig som 

tävlingsledare. 

Mental: Inget i HBKs regi är planerat. 

Tjänstehund: Inget i HBKs regi, närmast pågående utbildning är i Östersund.  

Hus: Instruktörsmöte hölls 9 juni där man inventerade inkomna utbildningsönskemål samt en viss 

kursplanering inför hösten. Kicki Könberg har anmält sitt intresse i att utbilda sig till instruktör. 

Kök: Fortsätter som hittills med Lennart Högel som inköpsansvarig. Den som har arrangemanget 

löser köksfrågan vid de olika tillfällena. 

Ungdom: Läger i Nordvik samlade 14 ungdomar från Härnösand, Sundsvall och Ragunda. Både 

dagläger och sova över. Ungdomarna provade på lydnad, patrull, spår och uppletande. Ingen kostnad 

för deltagarna, då ungdomssektionen ansökt och fått bidrag från SBK-distriktet. Önskemål om att få 

ha läger även nästa år framkom. 

Nästa planering gäller hundens vecka, vecka 39. 

Vid elevens val i juni fick klubben besök av elever från högstadiet med egen hund. De provade på 

agility och lydnad.  

Anläggning: Närmast förestående är upprustning av altanen som även skall handikappanpassas. 

§ 10 Övriga frågor. 

1) Öppen träning Lillemor Rodling: Efterlyser de regelbundna träningskvällarna klubben hade 

tidigare. Kommer att tas på instruktörsmötet till hösten. 

2) Seniorgrupper Lillemor Rodling: Viktigt att kunna träffas och träna med sin hund utan att ha 

som mål att tävla. Hänvisas till hemsidan där var och en kan skriva och uppmana till träffar, 

även en anslagstavla i närheten av hundaktivitetsgården. Öppet för alla idéer.   

3) Loppis på klubben Lillemor Rodling: Föreslår att man kan lämna in hundtillbehör som inte 

längre används till försäljning för en billig penning på klubben. Bra med återbruk.  Tas på 

kommande styrelsemöte.  

§ 11 Datum för nästa medlemsmöte torsdag den 13 oktober kl. 19.00 

§ 12 Gunnel Crona avslutande av mötet och tackade för aktivt deltagande.  

Efter mötet lämnades utmärkelsen ”Årets eldsjäl 2020” ut till Gunnel Crona. Utmärkelsen från SBK 

skulle ha delats ut 2020 men fick anstå pga. Pandemin. Utmärkelsen består av ett inramat 

diplom med motivering, blomstercheckar samt en check på 5000 kr. Även en liten mjukishund 

medföljde.  

 

Gunnel Crona ordf.  Gunilla Nilsson sekr. Ewa Eriksson justerare 


